
633279

Van: [5120 128
Aan:

51 2e

Onderwerp: RE: Terugkoppeling gesprek met Reimann/NS

Datum: zaterdag 28 maart 2020 23:46:28

Goed om mee te nemen in eventuele annotatie voor MP!

Verzonden met BlackBerry Work

(wwwblackberry..com)

van: BE.iE. aE) BEY: iow 0

Datum:wn28 mrt. 2020 11:37 PM
3 Zz. (EE FRE nin ves nl,IRE,Ba

> EE ER BE) EEE ow ven em (EE
=

i RE:pr gesprek met Reimann/NS

Beste collega's,

maybe interesting info on the side for a talk with Niedersachsen tomorrow,

In Wolfsburg, a city in NS, 12 dementia-patients died in an elderly home of corona, Ewas
quoted in the media on this today, see below (shows relentlessness of the virus). 72 of the 165

people living there are infected.

Niedersachsens Ministerprasident Stephan Weil nannte die Entwicklung dramatisch. «Das

Geschehen in Wolfsburg fiihrt uns die Unerbittlichkeit dieses Virus vor Augen», sagte der SPD-

Politiker. «Mein besonderer Dank gilt all denen, die in dem Heim versuchen, trotz eigener
Gefahrdung weitere Ansteckungen und weitere Todesopfer zu verhindern», sagte Weil der

Staatskanzlei in Hannover zufolge. Auch Gesundheitsministerin Carola Reimann (SPD) sprach den

Angehérigen, Freunden und Bekannten der Toten ihr Mitgefiih] aus.

Best,
5.1.2e

Sent with BlackBerry Work (wwwblackberry.com)

From: "BEM E. (BB)"
Sent: Mar 28, 2020 21:06

To:lm ER)": "BEM.E g Z(BE)" "BE EE. (BR); "BEE.

Subject: FW: Rnagioppdling gesprek met Reimann/NS

Ha collega’s,
heeft vanavond zijn counterparts gesproken in zowel Noordrijn-Westfalen als

Nedersaksen. Morgen zal onze MP contact opnemen met MP NS.

Wie van jullie wil morgen even meedenken over de voorbereiding hiervan?

Hoefi nict, mag wel :-)!

Fijne avond nog, Her,XEN



Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: IE. (BEY <BEEE minvwsnl>
Datum: ater

2“i
mrt. 2020 8:59 PM

Aan: AEEEDNN (inves ol,EEE EEF inves nl>, IEEE
EENqm invwsnl>

Kopie: E
| oe (EEEEEEBE wins nl

Drlcrncrg, Terugkoppeling gesprek met Reimann/NS

Dag allen,
Martin heeft net ook gesproken met minister v gezondheid van Nedersaksen (NS) Reimann.

Was kort gesprek, waarbyj Reimann heeft aangegeven dat ze cerst met haar MP wil spreken alvorens

tot afspraken te komen over wederkerige samenwerking op IC-capaciteit. En om hoeveel IC-

capaciteit zou dat dan moeten gaan? En 1s het transport nict een groot probleem?

Oo voorstel van Martin 1s afgesproken dat Rutte morgen met MP NS contact zal opnemen.
1Z 7al dit faciliteren (uiteraard ism jullie en met AZ).
Martin vroeg na afloop een korte annotatie voor Rutte[JERETYzouden jullie hiervoor een eerste

voorzet kunnen doen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: ez. EE IEEEin vs 0
Dati Zindag 2

28 mrt. 2020 7:21 PM

Aan: LEE (Co pminvws.nl>[EEE EE ins.) >, IEEE, XE. (EEE)

: EE<BR invws.ol>
Onderwerp: RE:a —afspraken gesprek met Lavmann/NRW

Mooi! laten we de afspraken simpel houden, nl vertaling van wat men nu vanuit ROAZen onderling al doet.

Akkoord met over en weer Nedersaksen vanavond gaat meteen Zwclle helpen. Daar is het nu erg krap.
orIER
van: IBEM, E. (BE)
Verzonden: zaterdag 28 ant 2020 19:17

Aan: HEN, B2. ; BEE, 2. (IEF);BEE, EE. (IEEE)
CC: BR, 32. (IEEEZN)
Onderwerp: Gemaakte afspraken gesprek met Laumann/NRW

Dag allen,
Martin heeft einde middag een korte conference call gehad met Lauman,
minister van (oa) volksgezondheid van de Duitse deelstaat Noordrijn-
Westfalen.

Lauman heeft ingestemd met een verdere wederkerige samenwerking tussen

ziekenhuizen in de grensregio op IC-capaciteit. Hij gaf eerst aan dat hiervoor

niets geregeld hoeft te worden en dat hij dit eerst morgen met zijn ambtenaren

wilde bespreken, maar even later in het gesprek stelde hij zelf voor dat vanuit

beide ministeries kan worden uitgewerkt hoe deze samenwerking gestalte kan

krijgen. Martin reageerde direct positief en gaf aan dat we zsm namen zullen

doorgeven van de mensen die dit aan de Nederlandse kant zullen doen, ‘in

samenwerking met ziekenhuisdirecties.”

Tenslotte is op voorstel van Laumann afgesproken dat Martin en hij begin
volgende week weer contact hebben om te bespreken hoe de uitwerking van

633279



633279

gemaakte afspraken loopt.

Na afloop van het telefoongesprek reageerde Martin positief op het voorstel dat

van VWS-zijde een combi van CZ en IZ voor de hand ligt om samen met

mensen van NRW de gemaakte samenwerkingsafspraken uit te werken.[JEEEI
doe jij een voorstel wie dit vanuit CZ wordt? Dan kan ik morgen richting NRW
de VWS-namen doorgeven.
Tenslotte gaf Martin aan dat hij graag eerst een gesprek tussen Hugo en Spahn
afwacht, alvorens met de minister van volksgezondheid van Nedersaksen

(Carola Rainman) contact op te nemen. Lukt hopelijk nog vanavond. Zij
ve telefoontje Martin. IZ heeft haar rechtstreekse nummer.

Hgr

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)

Onderwerp: dolorWms met Laumann

Martin,

T.b.v. gesprek later vandaag met Laumann, onderstaand een

annotatie met spreekpunten. Je kunt Nederlands spreken. De tolk

vertaalt.

5.1.2i Concept
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